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          Данная работа посвящена выведению алгоритма для расчета термостойкости грозозащитного троса, а также разработки программного обеспечения для автоматизации расчетов. Моделирование ВЛ для сравнение результатов с программой ATP-EMTP. Задачи, которые решались в ходе исследования:
1.	Изучение существующих методик расчета, а также сравнение их с расчетом в программе ATP.
2.	Выведение нового алгоритма расчета, используя метод контурных токов.
3.	Выполнение расчета смоделированной ВЛ на разработанном ПО и в программе ATP.
4.	Сравнение погрешности полученных результатов по сравнению с программой ATP-EMTP.
Разработанное программное обеспечение дает низкий процент погрешности (от 0.01% до 3.55% в редких случаях), по сравнению с программой ATP-EMTP.
        

        
          This work is devoted to the derivation of an algorithm for calculating the heat resistance of a lightning protection cable, as well as the development of software for the automation of calculations. VL simulation for comparing results with ATP-EMTP. Tasks that were solved during the study:
1. The study of existing methods of calculation, as well as comparing them with the calculation in the program ATP.
2. Derivation of a new calculation algorithm using the method of contour currents.
3. Calculation of simulated overhead lines using developed software and in the ATP program.
4. Comparison of the error of the obtained results in comparison with the ATP-EMTP program.
The developed software gives a low percentage of error (from 0.01% to 3.55% in rare cases), compared with the ATP-EMTP program.
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